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Sammanträde Kommunala rådet för äldre  
  
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve eller distans via Teams kl. 09:00 tisdagen den 06 

december 2022 
  
Ordförande Stefan Skoglund 
  
Sekreterare Kajsa Jansson 

 

 

 

Föredragningslista Föredragande 

1.  Upprop samt val av justerare 
 

 

2.  Föregående mötesprotokoll  

3.  Representanter från föreningarna 
 

 

4.  Information från socialtjänsten 
-Personalbrist, arvoderat uppdrag för social samvaro/promenad 

-Undersöka möjligheterna till lokal produktion av råvaror för bättre hälsa 

inom särskilt boende och skola.  

-Pensionärer en resurs för hållbar skola  

-Rapport från hur Medborgardialogen "framtida äldreboenden Ljungskile" 

blev önskas. 

-Ev. information om IVO:s bedömning 

Roger Granat 

kl. 09:05-09:45 

5.  Information från strateg om flexlinjehållplatser 
Hur informerar västtrafik/Uddevalla kommun ut att det har tillkommit nya 

hållplatser på flexlinjen? 

 

Paus för fika kl. 10:05-10:25 

Sven Andersson  

kl. 09:45-10:05  

 

 

6.  Ärendebalanslista för kommunala rådet för äldre 2022 
Dnr KS 2022/00027  

 

7.  Bestämmande av sammanträdesdagar för kommunala rådet för äldre 

och kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 2023 
Dnr KS 2022/00617  
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Föredragningslista Föredragande 

8.  Motion från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om 

enkelt avhjälpta hinder 
Dnr KS 2019/00910  

 

9.  Nämndernas representant informerar 
-Parkeringstid vid skogslyckans vårdcentral (Mikael Staxäng, punkt från 

ärendebalanslistan) 

 

 

Ledamot och ersättare som är hindrad att delta i sammanträdet ska meddela detta till sekreteraren.  

Meddela sekreteraren om du deltar på distans eller på plats i sammanträdesrummet. 

 

Tänk på att visa hänsyn vid mötet och använd inte parfym, rakvatten eller andra starkt doftande 

hygienartiklar. 

 

 



 

 
 

 Tjänsteskrivelse  
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2022-11-11 Dnr KS 2022/00027 

  

 

Handläggare 

Administratör Kajsa Jansson 

Telefon 0522-69 51 44 
kajsa.jansson@uddevalla.se 

 

Ärendebalanslista för kommunala rådet för äldre 2022 

Sammanfattning 

1. Motion om enkelt avhjälpta hinder. (Frågan står kvar till dess att 

samhällsbyggnad hanterat ärendet). 

 

2. Pensionärer en resurs för en hållbar skola.  

(Tas upp på decembermötet). 

 

3. Uddevalla kommun bör undersöka möjligheterna till lokal produktion av råvaror 

för bättre hälsa inom särskilt boende och skola.  

(Tas upp på decembermötet). 

 

4. Önskemål om att förlänga parkeringstid för de parkeringsplatser som Uddevalla 

kommun har vid Skogslyckans vårdcentral. Önskemålet har under sammanträdet 

2022-09-01 skickats med Mikael Staxäng (M), ordförande i 

samhällsbyggnadsnämnden.  

(Tas upp på decembermötet). 

 

5. Hur informerar Västtrafik/Uddevalla kommun ut att det har tillkommit nya 

hållplatser på Flexlinjen? 

(Tas upp på decembermötet). 

 

6. Rapport från hur Medborgardialogen "framtida äldreboenden Ljungskile" blev 

önskas. 

(Tas upp på decembermötet). 

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-11-11 

Förslag till beslut  

Kommunala rådet för äldre beslutar 

 

att efter revidering lägga ärendebalanslistan till handlingarna.  
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2022-11-11 Dnr KS 2022/00027 

  

 

 

 

Helena Lennernäs  Kajsa Jansson 

Avdelningschef Administratör 

 

 
 

 



Från: Sven Andersson <sven.andersson@uddevalla.se>  
Skickat: den 17 november 2022 13:09 
Till: Kajsa Jansson <kajsa.jansson@uddevalla.se> 
Ämne: Sv: Fråga från kommunala rådet för äldre 
 
Hej 
Jag kan prel delta vid mötet om så önskas. 
 
Västtrafik har en informationsfolder om flexlinjen i Uddevalla på sin hemsida. 600485-122-
Flexlinjefolder_Uddevalla_A4.pdf (infab.io) 
Det är en kopia/pdf av en tryckt folder så den gäller den dag den är aktuell. Det finns därmed f.n. 
ingen publik helt uppdaterad information om alla mötesplatser. Det går dock alltid att kontakta 
beställningscentralen (0771-91 90 90) och där ställa frågor om mötesplatserna och få besked om 
vilka resor som är möjliga. 
 
H/Sven 
 

mailto:sven.andersson@uddevalla.se
mailto:kajsa.jansson@uddevalla.se
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvasttrafik.shop.infab.io%2Fstorage%2Fuploads%2F2066%2F600485-122-Flexlinjefolder_Uddevalla_A4.pdf&data=05%7C01%7Ckajsa.jansson%40uddevalla.se%7C317a27110afd4e50e52c08dac8948fae%7Cfd4cea2263f346f2958ed0d3aa13277c%7C0%7C0%7C638042837625829905%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=kD3wsFPeW1WMvH4FqUWTJqpBfsOhanuQcX0dbSFj4FA%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvasttrafik.shop.infab.io%2Fstorage%2Fuploads%2F2066%2F600485-122-Flexlinjefolder_Uddevalla_A4.pdf&data=05%7C01%7Ckajsa.jansson%40uddevalla.se%7C317a27110afd4e50e52c08dac8948fae%7Cfd4cea2263f346f2958ed0d3aa13277c%7C0%7C0%7C638042837625829905%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=kD3wsFPeW1WMvH4FqUWTJqpBfsOhanuQcX0dbSFj4FA%3D&reserved=0


Till kommunala rådet för äldre i Udde-valla kommun

lvo påpekar allvarliga brister ivård på Säbo, enligt en nationelltillsyn som lvo genomför

Bristerna är bl.a. att vård i livets slutskede inte följerreglerna, att läkemedelshanteringen

inte är patientsäker och att det finns brister i kontinuitet och dokumentation.

Granskningen består av enkätsvar från patienter, närstående och pgrsonal samt över 53000

kommunala hälso-och sjukvårdsjournaler från kommunalt drivna Säbo i 283 av Sveriges

totalt 290 kommuner

lngen uppfyller kraven.

Mina frågor: hur är situationen i Uddevalla?, hur arbetar man med att lösa bristerna?, får

socialnämnden tillräckligt med pengar för att kunna lösa problemen?

Uddevalla 2O22-99-QL

Jan Lund PRO Skredsvik
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 Tjänsteskrivelse  
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2022-11-11 Dnr KS 2022/00617 

  

 

Handläggare 

Administratör Ellinor Olsson-Andersson 

Telefon 0522-69 51 32 
ellinor.olsson-andersson@uddevalla.se 

 

Bestämmande av sammanträdesdagar för kommunala rådet 

för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning 2023 

Sammanfattning 

Kommunledningskontoret har tagit ett förslag på sammanträdesdagar för kommunala 

rådet för äldre (KRÄ) och kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 

(KRF) 2023. Förslaget har tagits fram med hänsyn till övriga kommunala möten.  

 

Kommunala råden föreslås sammanträda: 

Datum: Tid: Sammanträde: 

2023-02-10 09:00-12:00 KRÄ 

 13:00-16:00 KRF 

2023-04-21 09:00-12:00 Gemensamt råd 

2023-05-29 09:00-12:00 KRÄ 

 13:00-16:00 KRF 

2023-08-28 09:00-12:00 KRÄ 

 13:00-16:00 KRF 

2023-10-02 09.00-12:00 Gemensamt råd 

2023-11-27 09:00-12:00 KRÄ 

 13:00-16:00 KRF 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-11-11 

Förslag till beslut  

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar 

 

att fastställa ovanstående sammanträdesdagar för 2023.  

 

 

 

 

Helena Lennernäs Ellinor Olsson-Andersson 

Avdelningschef Administratör 

 
Beslutet och beslutsunderlaget ska skickas till 

Kommunikationsenheten  
 



 

 
 

 Tjänsteskrivelse  
Kommunledningskontoret 
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2022-11-21 Dnr KS 2019/00910 

  

 

Handläggare 

Utredare Markus Hurtig 

Telefon 0522-69 60 75 
markus.hurtig@uddevalla.se 

 

Motion från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt 

om enkelt avhjälpta hinder 

Sammanfattning 

Stefan Skoglund (S) har inkommit med motion om att samhällsbyggnadsnämnden ska 

samverka med rådet för personer med funktionsnedsättning vad gäller nämndens budget 

för ”enkelt avhjälpa hinder”. Enligt motionen bör samverkan ske tidigt i processen och 

råden ska ges möjlighet att delta i dialog om prioriteringar av insatser, alternativt få 

besluta om en del av budgeten. 

 

Motionen har remitterats till samhällsbyggnadsnämnden samt det kommunala rådet för 

äldre och det kommunala rådet för personer med funktionsnedsättningar. Ärendet har 

behandlats av råden under 2020 och då ställt sig bakom skrivelser från funktionsrätt 

Sverige samt pensionärsföreningarna i Uddevalla som tillstyrkt motionen. 

 

Samhällsbyggnadsnämnden behandlade ärendet 2022-11-17. I nämndens 

beslutsunderlag framgår att samhällsbyggnadsförvaltningen ser möjlighet att utveckla 

samarbetet med råden t.ex. genom dialog inför genomförande av investeringsprojekt, 

underhållsarbeten och framtagande av planer. Nämnden föreslår att motionen ska 

bifallas.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-11-21. 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2022-11-17 § 401. 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-10-12. 

Motion från Stefan Skoglund (S) 2019-12-18. 

Förslag till beslut  

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 

 

att bifalla motionen.  

 

 

Malin Krantz  Markus Hurtig 

Kommundirektör Utredare 

 

 



 

 

Enkelt avhjälpta hinder! 
 
 
 
 
 

 
Ett tillgängligt samhälle är viktigt för alla. Vår lagstiftning för detta bygger på FNs 
konvention om mänskliga rättigheter. Syftet med reglerna om tillgänglighet är att så många 
som möjligt ska kunna delta i samhället på lika villkor. Offentlig miljö ska kunna användas 
både av personer som har full rörlighet och personer som använder till exempel rullstol, 
rollator eller käpp. Även personer som har nedsatt syn, nedsatt hörsel eller nedsättning av 
andra orienteringsförmågor ska kunna använda nyttja offentlig miljö & byggnader. 
 
Samhällsbyggnadsnämnden har en budget avsatt för ”Enkelt avhjälpa hinder” men 
samverkan med idéburen sektor kan utvecklas. Kommunen har ett råd för personer med 
funktionsnedsättning där organisationerna har 10st platser utifrån riktlinjer antaget här i 
kommunfullmäktige. I riktlinjerna står det att: 
 
Kommunen bereds genom rådet möjlighet att i så god tid som möjligt informera 
organisationerna om planer på förändringar av samhällsinsatsernas utformning och 
organisation och därmed inhämta synpunkter från organisationsrepresentanterna, så att 
dessa kan påverka kommunala beslut. Organisationernas medlemmar bereds genom sina 
representanter möjlighet att framföra synpunkter på den kommunala verksamhetens 
utformning och föreslå förändringar och förbättringar i frågor som är aktuella för denna 
medborgargrupp. Länk till riktlinjerna: 
https://www.uddevalla.se/download/18.7a2215159056b9edae52/1483368857392/Riktlinjer
%20för%20kommunala%20rådet%20för%20äldre%20och%20kommunala%20rådet%20fö
r%20personer%20med%20funktionsnedsättning.pdf 
 
 
Tyvärr så fungerar inte denna ömsesidiga dialog gällande ”Enkelt avhjälpta hinder” då 
samhällsbyggnad inte prioriterar åtgärder tillsammans med rådet. Ibland har nämnden 
anlitat en tillgänglighets konsult som tyvärr heller inte samverkat och då kan det bli fel. 
Rådet har ingen egen budget och även om man skall samverka så fungerar det inte, så 
här krävs en bättre styrning. Ett sätt kan vara att låta rådet få hantera en del utav 
budgeten för ”Enkelt avhjälpa hinder”. Ett annat sätt kan vara att 
samhällsbyggnadsnämnden skall samråda med råden kring prioriteringen utav ”Enkelt 
avhjälpa hinder” före beslut. 
 
Vi föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att uppdra till samhällsbyggnadsnämnden att utarbeta ett arbetssätt tillsammans med 
råden gällande budgetposten ”Enkelt avhjälpa hinder” enligt motionens intentioner. 
 
Stefan Skoglund (S)                                           
Vice Gruppledare (S) kommunfullmäktigegrupp                             



 

 

 

 
Protokollsutdrag 
Samhällsbyggnadsnämnden 

 

2022-11-17 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 401 Dnr SBN 2019/00878 

Remiss från kommunfullmäktige om motion från Stefan 
Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta 
hinder  

Sammanfattning 

Motionären Stefan Skoglund skriver i sin motion att samhällsbyggnadsnämnden har en 

budget avsatt till ”enkelt avhjälpta hinder” och önskar att ett arbetssätt utarbetas 

tillsammans med råden gällande denna budgetpost.  

Förvaltningen ser positivt till att ha ett gott samarbete med det kommunala rådet för 

äldre och det kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning för att utforma en 

god tillgänglighet på allmän platsmark. Genom samråd mellan råden och 

tjänstepersoner kan olika aspekter på utformning av tillgänglighet lyftas och diskuteras i 

olika skeden.  

I Gatu- och parkförvaltningens planering av åtgärder ingår tillgänglighet som en del i 

underlaget. Det gäller exempelvis vid utformning av övergångsställen, passager, 

hållplatser, ledstråk på gång- och cykelbanor, i detaljplanearbete och vid större åtgärder 

på allmän plats och nybyggnationer. Utformningen görs främst utifrån Trafikverkets 

regelverk ”Vägars och gators utformning” (VGU), SKR och Trafikverkets handbok 

”Mobilitet för gående, cyklister och mopedister” (GCM-handboken) och Trafikverkets 

sammanställning ”Planering och utformning för fotgängare med fokus på personer med 

synnedsättningar”. Gatu- och parkförvaltningen har tagit fram standardritningar för 

passager över gata utifrån nämnda handlingar. 

Förvaltningen arbetar med tillgänglighetsåtgärder inom ordinarie investeringsram, 

framförallt inom s k mindre investeringar för genomförande av handlingsplaner samt 

planerat underhåll av gator, vägar och allmän platsmark. 

Förvaltningen ser en utvecklingspotential när det gäller information till och dialog med 

de kommunala råden. Exempelvis inför genomförande av investeringsprojekt och 

underhållsarbeten, men också i tidiga planeringsskeden som exempelvis framtagande av 

bestämmelser och planer för Uddevalla kommun. Gatu- och parkförvaltningen som 

förvaltar och utvecklar allmän platsmark har ett extra tydligt ansvar i kommunikationen 

med råden. Förbättringar i kommunikationsrutiner har påbörjats, exempelvis genom 

dialog inför ny standard för kontrastmarkering i trappor. Ytterligare planer avses 

stämmas av med råden inför beslut.  

Tillsammans med de kommunala råden kan förvaltningen gå igenom arbetssätt för att 

gemensamt komma överens om vad som kan justeras i processen. 

 



 

 

 

 
Protokollsutdrag 
Samhällsbyggnadsnämnden 

 

2022-11-17 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsunderlag 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2022-02-23  

Bilaga Genomgång av verksamhetens arbete med tillgänglighet 2021-09-08 

Samhällsbyggnadsnämndens protokollsunderlag 2022-03-22 § 111  

Kommunfullmäktiges protokollsunderlag 2019-12-11 § 324  

Motion från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta 

hinder 2019-12-18 

Yrkanden 

Roger Johansson (L), Mikael Staxäng (M), Kenneth Engelbrektsson (S) och Torun 

Elgebäck (C): bifall till förslaget i handlingarna 

 

Jerker Lundin (KD): anse motionen besvarad istället för bevilja 

 

Mattias Forseng (SD) och Kent Andreasson (UP) ansluter sig till Jerker Lundins (KD) 

yrkande. 

Propositionsordningar 

Ordförande ställer proposition på Roger Johansson (L) med fleras yrkande och Jerker 

Lundin (KD), Mattias Forseng (SD) och Kent Andreassons (UP) yrkande och finner att 

nämnden beslutar i enlighet med Roger Johansson (L) med fleras yrkande. 

Beslut 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar 

att föreslå kommunfullmäktige att bevilja motionen 

Reservation 

Jerker Lundin (KD), Göran Åhrén (KD), Mattias Forseng (SD), John Alexandersson 

(SD) och Kent Andreasson (UP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

 
Vid protokollet  

Ola Löfgren 

 

Justerat 2022-11-21 

Mikael Staxäng 

Torun Elgebäck 

 

Justeringen tillkännagiven på anslagstavlan 2022-11-21 intygar  

Ola Löfgren 

 
Skickat 2022-11-21 till 

Kommunstyrelsen 

Kommunala rådet för äldre 

Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 

 



 

 
 

 Tjänsteskrivelse  
Samhällsbyggnad 
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2022-10-12 Dnr SBN 2019/00878 

  

 

Handläggare 

Trafikingenjör Anna Djärv 

Telefon 0522-69 83 09 
anna.djarv@uddevalla.se 

 

Remiss från kommunfullmäktige om motion från Stefan 

Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt 

avhjälpta hinder  

Sammanfattning 

Motionären Stefan Skoglund skriver i sin motion att samhällsbyggnadsnämnden har en 

budget avsatt till ”enkelt avhjälpta hinder” och önskar att ett arbetssätt utarbetas 

tillsammans med råden gällande denna budgetpost.  

 

Förvaltningen ser positivt till att ha ett gott samarbete med det kommunala rådet för 

äldre och det kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning för att utforma en 

god tillgänglighet på allmän platsmark. Genom samråd mellan råden och 

tjänstepersoner kan olika aspekter på utformning av tillgänglighet lyftas och diskuteras i 

olika skeden.  

 

I Gatu- och parkförvaltningens planering av åtgärder ingår tillgänglighet som en del i 

underlaget. Det gäller exempelvis vid utformning av övergångsställen, passager, 

hållplatser, ledstråk på gång- och cykelbanor, i detaljplanearbete och vid större åtgärder 

på allmän plats och nybyggnationer. Utformningen görs främst utifrån Trafikverkets 

regelverk ”Vägars och gators utformning” (VGU), SKR och Trafikverkets handbok 

”Mobilitet för gående, cyklister och mopedister” (GCM-handboken) och Trafikverkets 

sammanställning ”Planering och utformning för fotgängare med fokus på personer med 

synnedsättningar”. Gatu- och parkförvaltningen har tagit fram standardritningar för 

passager över gata utifrån nämnda handlingar. 

 
Förvaltningen arbetar med tillgänglighetsåtgärder inom ordinarie investeringsram, 

framförallt inom s k mindre investeringar för genomförande av handlingsplaner samt 

planerat underhåll av gator, vägar och allmän platsmark. 

 

Förvaltningen ser en utvecklingspotential när det gäller information till och dialog med 

de kommunala råden. Exempelvis inför genomförande av investeringsprojekt och 

underhållsarbeten, men också i tidiga planeringsskeden som exempelvis framtagande av 

bestämmelser och planer för Uddevalla kommun. Gatu- och parkförvaltningen som 

förvaltar och utvecklar allmän platsmark har ett extra tydligt ansvar i kommunikationen 

med råden. Förbättringar i kommunikationsrutiner har påbörjats, exempelvis genom 

dialog inför ny standard för kontrastmarkering i trappor. Ytterligare planer avses 

stämmas av med råden inför beslut.  

Tillsammans med de kommunala råden kan förvaltningen gå igenom arbetssätt för att 

gemensamt komma överens om vad som kan justeras i processen.  



 Tjänsteskrivelse  
Samhällsbyggnad 
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2022-10-12 Dnr SBN 2019/00878 

  

 

 

 

 

 

Beslutsunderlag 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2022-02-23  

Bilaga Genomgång av verksamhetens arbete med tillgänglighet 2021-09-08 

Samhällsbyggnadsnämndens protokollsunderlag 2022-03-22 § 111  

Kommunfullmäktiges protokollsunderlag 2019-12-11 § 324  

Motion från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta 

hinder 2019-12-18 

Förslag till beslut  

Samhällsbyggnadsnämnden beslutar 

 

att föreslå kommunfullmäktige att bevilja motionen 

 

 

 

 

 

 

 

Maria Jacobsson Anna Djärv 

Förvaltningschef Trafikingenjör 

Skickas till 

Kommunstyrelsen 

Kommunala rådet för äldre 

Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning 



Tillgänglighet i 

planering av 

trafikåtgärder

Presidieinformation 

2021-09-08



Ärende 2019/00878

Remiss från kommunfullmäktige om motion 

från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta 

ett arbetssätt om ”enkelt avhjälpta hinder”



Motionen

Vi föreslår kommunfullmäktige besluta: 

Att uppdra till 

samhällsbyggnadsnämnden att 

utarbeta ett arbetssätt tillsammans med 

råden gällande budgetposten ”Enkelt 

avhjälpa hinder” enligt motionens 

intentioner. 



Tillgänglighet i planering av 

trafikåtgärder

• Hållplatser

• Gång- och cykelbanor

• Övergångsställen

• Gång- och cykelpassager

• Detaljplaner

• Större åtgärder/byggnationer, t.ex. 

Rimnersområdet



Hållplatser

• Kontrastmarkering, vit kantmarkering

• Ledstråk, taktila stråk

• Bänk

• Väderskydd (påstigningsläge)

• Information 

• Kantsten, hög ≥17 cm

• Lutning

• Belysning



Hållplatser



Gång- och cykelbanor



Gång- och cykelbanor

• Bredd

• Lutning; tvärlutning och längslutning

• Räcken och staket

• Undvika fasta hinder, t.ex. 

trottoarpratare



Övergångsställen, gc-passager



Övergångsställen, gc-passager



Detaljplaner

• Nära tillgänglighet till PRH-plats

• Nära anslutning till gc-väg

• Lutning



Större åtgärder/byggnationer

• Utformning av ledstråk

• Undvika olika typer av hinder, t.ex. 

trottoarpratare

• Nära tillgänglighet till PRH-plats

• Nära anslutning till gc-väg

• Lutning



Tack!



 

 

 

 
Protokollsutdrag 
Samhällsbyggnadsnämnden 

 

2022-03-22 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 111 Dnr SBN 2019/00878 

Remiss från kommunfullmäktige om motion från Stefan 
Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta 
hinder  

Sammanfattning 

Ärendet utgår från dagens sammanträde.  

 

 
Vid protokollet  

Ola Löfgren  

 

Justerat 2022-03-24  

Mikael Staxäng  

Maria Johansson 

  

Justeringen tillkännagiven på anslagstavlan 2022-03-24 intygar  

Ola Löfgren  

 



 

 

 

 
Protokollsutdrag 
Kommunala rådet för äldre och 

kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning 

 

2020-10-08 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 16   

Information om motioner från Stefan Skoglund (S) om "att 
utreda bildandet utav en kooperativ hyresgästförening" och 
"att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta hinder" 

Sammanfattning 

Ordförande Stefan Skoglund (S) informerar om två motioner som kommunala rådet för 

äldre och kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning fått på remiss. 

Motionerna lyftes på möte 2020-02-06 där kommunala råden beslutade att skriftligt svar 

ska lämnas till sekreteraren senast 20 mars samt att ärendena ska tas på möte 2020-04-

02. På grund av covid-19 har råden inte sammanträtt vilket gjort att de inte godkänt 

organisationernas eller föreningarnas skrivelser som skickats in.  

 

Beslutsunderlag 

Svar från Funktionsrätt Uddevalla på motionen från Stefan Skoglund om att utarbeta ett 

arbetssätt om enkelt avhjälpta hinder 

Svar från pensionärsföreningarna i Uddevalla på motion från Stefan Skoglund (S) om 

att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta hinder 

Svar från pensionärsföreningarna i Uddevalla på motion från Stefan Skoglund (S) om 

att utreda bildandet av en kooperativ hyresrättsförening 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar  

 

att ställa sig bakom inlämnade skrivelser 

 

 



 

 

 

 
Protokollsutdrag 
Kommunala rådet för äldre och 

kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning 

 

2020-10-08 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 18   

Information om motioner från Stefan Skoglund (S) om "att 
utreda bildandet utav en kooperativ hyresgästförening" och 
"att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta hinder" 

Sammanfattning 

Ordförande Stefan Skoglund (S) informerar om två motioner som kommunala rådet för 

äldre och kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning fått på remiss. 

Motionerna lyftes på möte 2020-02-06 där kommunala råden beslutade att skriftligt svar 

ska lämnas till sekreteraren senast 20 mars samt att ärendena ska tas på möte 2020-04-

02. På grund av covid-19 har råden inte sammanträtt vilket gjort att de inte godkänt 

organisationernas eller föreningarnas skrivelser som skickats in.  

 

 

Beslutsunderlag 

Svar från Funktionsrätt Uddevalla på motionen från Stefan Skoglund om att utarbeta ett 

arbetssätt om enkelt avhjälpta hinder 

Svar från pensionärsföreningarna i Uddevalla på motion från Stefan Skoglund (S) om 

att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta hinder 

Svar från pensionärsföreningarna i Uddevalla på motion från Stefan Skoglund (S) om 

att utreda bildandet av en kooperativ hyresrättsförening 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre och kommunala rådet för personer med 

funktionsnedsättning beslutar  

 

att ställa sig bakom inlämnade skrivelser 

 

 



Elisabeth Johansson

Från:
Skickat:
Ti[:
Âmne:

hso-uddeva lla@ home.se
den 11 mars 2020 12:00
Elisabeth Johansson
Motion med Diarienr. KS 2019/00910

Hej,

Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning tillstyrker motionen med Dnr. KS 2019/00910

Vänliga hälsningar

Jens Sahlin
Vice ordförande
Kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning
och

Vice ordförande
Fun ktionsrätt Uddevalla



     

    Förmöte inför KRÄ 2020-03-19 kl. 09.00         

    Pensionärsföreningarna  Uddevalla 

    Plats : Södertullskyrkan. 

 

 

5.   Dnr KS 2019/00910 

 

Sammanfattning 

Stefan Skoglund (S) har skrivit en motion om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt 

avhjälpta hinder. Kommunfullmäktige beslutade att remittera motionen till 

kommunala rådet för personer med funktionsnedsättning och kommunala rådet för 

äldre. 

 

Beslutsunderlag 

Motion från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om enkelt avhjälpta 

hinder. 

 

Beslut 

    Pensionärsföreningarna i Uddevalla beslutar 

 

    att tillstyrka motionen från Stefan Skoglund (S) om att utarbeta ett arbetssätt om      

    enkelt avhjälpta hinder. 
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